
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes torsdag den 27. februar 2025 

kl. 18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Martine Bentsen, Mette de Fine 

Licht og Christine Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ koordinator: Jacob Rønlev 

Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Henrik og Liva.  

 

Philippa gik kl. 19.00 og Thomas H gik kl. 19.25. 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Thomas H afgiver en brevstemme ift. punkt 8 

om ringetidssæt. 

Pkt. 8 blev ændret fra ”drøftelse” til 

”afstemning”. 

Pkt. 6 blev flyttet til under pkt. 3 Meddelelser. 

 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette K blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 

19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 - Stine er udtrådt af SB – suppleringsvalg? 

Der er 1 ½ år til næste ordinære valg og 

vi har ingen suppleanter. 



Forældrene opfordres til at gå ud i deres 

netværk for at høre om der er nogle der er 

interesserede i at stille op til et 

suppleringsvalg. 

Vi igangsætter en proces med at finde et 

nyt bestyrelsesmedlem. Det bliver den 

samme proces som tidligere. Det slåes op 

i april. 

- Vi skal have en forretningsordning for 

skolebestyrelsen, der bl.a. skal handle om 

procedurer ift. afstemninger mm. 

Det kommer på dagsordenen på et senere 

møde. 

 

 Skolen  

 

 - Fagfordelingsproces 

Starter i næste uge. 

Der har været lidt udfordringer ift. valg 

af ringetidssæt, hvor vi har arbejdet med 

2 forskellige senarier. 

- Vi har fået malet gangen (ved kontoret). 

Og billederne med værdierne kommer til 

at hænge på nymalede vægge. 

 

 Lærerne 

 

 Der er mange bolde i luften, bl.a. med en 

fagfordeling hvor der er lidt flere ubekendt. 

 

 Eleverne 

 

 Der nedsættes et udvalg der går i dialog med 

Plan & Teknik om etablering af en trafiksikker 

løsning ift. cykelstien. Udvalget består af 

Thomas og Martine. 

På politisk plan er det besluttet, at der skal 

opsættes beholdere til bind. Det er i dag allerede 

muligt at få bind på kontoret.  

 Udvalg 

 

 Tilbagemelding om foredrag vedr. digital 

dannelse. 

Udvalget foreslår at starte med at øge 

vidensniveauet hos forældre, elever og ansatte. 

Her kunne en mulighed være at få en 

hjerneforsker ud på skolen til at holde foredrag 

om emnet. 

Inden det evt. kommer dertil, vil vi forsøge at få 

en ekspert udefra til at komme til næste 

skolebestyrelsesmøde for at klæde bestyrelsen 

bedre på. Emnet er i tråd med 

trivselskommissionens aktuelle anbefalinger. SB 

tænker dette som en langsigtet strategisk indsats.  

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 



 PAUSE 19.00 – 

19.05 

 

 

4. Endeligt regnskabsresultat 

for 2024 

 

5 min.  Bilag 1. Endeligt årsregnskab 2024 – Beretning 

Der er en lille ændring ift. det foreløbige 

regnskab. Samlet set er merforbruget steget med 

6.599 kr. til i alt 70.474 kr. 

Bestyrelsen tog regnskabet til efterretning. 

 

5. Værdiproces igangsættes 30 min. Bilag 2. Samarbejdet mellem forældre på 

Nordstrandskolen 

 

Punkt udskudt fra sidste møde. 

 

Claus orienterede på forrige møde om processen 

frem til det endelige produkt, som er foreløbig 3 

plakater. Disse blev præsenteret for 

skolebestyrelsen. 

 

4 steder på skolen bliver plakaterne hængt op.  

 

De 3 er færdige og er: 

1. plakat er elev – elev 

2. plakat er voksen – voksen  

3. plakat er voksen – elev 

 

Den 4. plakat er ikke færdig, men skal være en 

forældre – forældre plakat.  

 

Forældrerepræsentanterne kom med en masse 

forslag til tekst til forældre-forældre plakaten 

som skolen arbejder videre med. Og som vi tager 

med tilbage til skolebestyrelsen for endelig 

beslutning omkring emnerne. 

 

 

6. Færdselssikkerhed 10 min Hvor stierne krydser hinanden ved udskolingen 

 

Punkt udskudt fra sidste møde. 

 

Vi har bemærket, at der er rigtig dårligt udsyn 

når man kører til og fra bakken ved banerne. 

Derfor foreslår vi, at der bliver opsat nogle 

spejle. Det tror vi kunne give en større 

færdselssikkerhed for både gående og for dem 

der cykler- store som små. 

Vi håber, at I vil overveje forslaget, for vi har tit 

lagt mærke til, at det tit er tæt på at gå galt, hvor 

stierne krydser hinanden. 



Punktet tages op på næste møde i 

skolebestyrelsen, gerne med billeder. 

 

Behandlet under punkt 3. 

 

7. Ny børne- og unge politik 15 min Orientering om processen og målet med den nye 

politik. 

Når politikken er godkendt i BFKU kommer den 

i høring i SB, hvor vi skal skrive et høringsvar, 

inden den til sommer skal endelig godkendes i 

Kommunalbestyrelsen. 

 

8. Ringetidssæt 50 min 

 

Afstemning om nyt ringetidssæt. 

Bilag er rundsendt ved ekstraordinært 

bestyrelsesmøde den 19.2. 

Carsten opsummerede det hidtidige forløb. 

Skolebestyrelsen drøftede enkelte emner med 

argumenter for og imod de to ringetidssæt (60 og 

45 min. lektioner). 

Herefter stemte bestyrelsen.  

Der var i alt 8 stemmeberettigede medlemmer af 

skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsen besluttede at stemme ved 

hemmelig afstemning. 

 

For bevarelse af 60 min. lektioner stemte 4. 

For indførelse af 45 min. lektioner stemte 2 

2 stemte blankt. 

 

Det betyder, at skolen for næste skoleår 2025-

2026 fortsætter med 60 min. lektioner. 

 

9. Eventuelt 

 

5 min 

 

Intet 

 

 

Kommende møder: 

 

 


